

香港科技大學教職員協會
員工專享優惠

SmarTone

享受我哋快、穩、順嘅
4.5G 強勢網絡

4.5G 超貼心計劃

~~\$298~~ \$198 / 8GB

送 { * \$300 數據漫遊錢
* Samsung Galaxy S8 / S8+
\$1,000 手機折扣

4.5G 超貼心 iPhone 7Plus 128GB** 上台計劃

~~\$518~~ \$488 / 6GB

送 { * \$700 數據漫遊錢
* \$300 手機及配件優惠
* 24 個月「來電管家」服務

Scan QR code



尚有其他優惠服務計劃，歡迎查詢

☎ Call: 9732 4478 (李小姐)

**優惠只適用於iPhone 7 Plus 128GB 亮黑色；選用指定超貼心智能手機計劃須預繳指定金額，該金額將於合約期內按月分期回贈至客戶的服務月結單，須以指定信用卡簽賬及自動轉賬繳付服務月費。

條款及細則：須簽訂指定期限之服務合約及繳付每月HK\$18 之行政費。優惠只適用於新客戶或現有指定 SmarTone 客戶 (包括沒有期限合約或正使用低於折扣後平均月費計劃的客戶)。此服務期限合約完結後，如客戶繼續使用此服務，本公司將按照當時同等服務計劃之月費收費，並以其本地數據用量及本地通話分鐘提供服務。必須為現職 香港科技大學教職員協會 全職員工。每位全職員工配額為 3 個流動電話號碼。此計劃必須由員工親身登記；優惠期由即日起至2017年9月30日。優惠及服務受有關條款及細則約束。有關以上服務計劃及優惠詳情，請向店員查詢。

Special Offers to HKUST Staff Association

SmarTone

Enjoy our Fast, Stable and Smooth **4.5G network**
at a fabulous price

4.5G SuperCare SIM Only Plan

~~\$298~~ **\$198 / 8GB**

送 { * \$300 Data Roaming Dollars
* \$1,000 handset discount
for Galaxy S8 / S8+

4.5G SuperCare Plan: iPhone 7Plus 128GB**

~~\$518~~ **\$488 / 6GB**

送 { * \$700 Data Roaming Dollars
* \$300 mobile accessories coupon
* 24-month Call Guard service

Scan QR code



Please call us for other special offers

☎ Call: 9732 4478 (Ms. Lee)

**This promotion offer is applicable for Jet Black of iPhone 7 Plus 128GB only. Designated prepayment is required for subscribing to the SuperCare Smartphone Plan; this charge will be credited to the customer's mobile service monthly bill over the course of the contract monthly. It is required to use designated credit card for settlement and monthly service fees should be settled by credit card autopay.

Terms and Conditions: Fixed-term contract subscription and HK\$18 admin fee/month are required. Applicable only to new Customer or existing designated SmarTone customer (without fixed term contract or uses a plan with monthly fee below the Net Monthly Fee after rebate). If the Customer continues to use the service(s) after the expiry of the contract, the Customer will be charged at the prevailing comparable plan, with the corresponding local data and local voice minutes allowance. Full time staff of HKUST Staff Association. 3 quota per staff. Offers must be subscribed under staff's name. valid until 30th September 2017. Offers subject to relevant terms and condition, please contact our staff for the details.